



HONGSEN 鸿森
2021-2022

HONGSEN MACHINERY
Escort For Safe Refrigeration

REFRIGERATION A/C SYSTEM ACCESSORIES

制冷空调系统配件

制冷
空
调
系
统
配
件
REFRIGERATION A/C SYSTEM ACCESSORIES



HONGSEN® 鸿森®

浙江鸿森机械有限公司

ZHEJIANG HONGSEN MACHINERY CO.,LTD

地址：浙江省诸暨市店口镇制冷工业区

Address: Diankou refrigeration industrial park, Zhuji city, Zhejiang province

电话 /Tel: 0575-87696107/0575-87607883/0575-87608106

传真 /Fax: 0575-87698985 PostCode:311802

E-mail: hongsen@zjhsjx.com;hongsen6@zjhsjx.com;zhongsen@163.com

VAF型避震管

VAF Type Vibration Eliminator



产品概述 Product Description

• VAF型避震管是设计用于安装在制冷系统和空调的吸气和排气管路中，可降低由压缩机产生并通过系统管路传输的震动。

• VAF Type vibration Eliminator is designed to be assembled in refrigeration or air conditioning system to lower the vibration from compressors.

产品特点 Features

• 波纹管材质为SUS316L，耐腐蚀性能优异。
• 采用三位一体焊将接头、网套、压圈一起氩弧焊，具有安全、强度高等特点。
• 波纹管与接头采用炉中钎焊，焊接质量稳定。
• 安装范围广(可安装于汽车空调系统)。
• 具有良好的吸震和补偿热位移。
• VAF型避震管已通过UL认证。

• SUS316L corrugated pipe supports with high corrosion resistance
• Trinity Argon Arc welding of wire sleeve, pipe connector and clamping ring makes the vibration eliminator stronger and more safety.
• Furnace brazing between the connector and the corrugated pipe provides steady welding quality.
• Wide application range(can be also adopted in automotive A/C)
• Perfect vibration resistance and good compensation for the heat displacement.
• VAF Type vibration Eliminator has been proved by UL.